
 

SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI PRZEWODNICZĄCEGO RADY 

w okresie między sesjami  

 

I. W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM DO RADY MIEJSKIEJ W SULĘCINIE WPŁYNĘŁY 

NASTĘPUJĄCE PISMA: 

1. Odpowiedź Komendanta Wojewódzkiego Policji w Gorzowie Wlkp. w sprawie kandydatki 

na ławnika sądowego. 

2. Projekt budżetu na rok 2025 wraz z projektem wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-

2036 Gminy Sulęcin – projekt został umieszczony w eSesji. 

 

II. PISMA RADNYCH (W TYM INTERPELACJE I ZAPYTANIA): 

W okresie sprawozdawczym do Rady Miejskiej w Sulęcinie nie wpłynęły żadne interpelacje  

ani zapytania. 

 

III. W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM ODBYŁY SIĘ NASTĘPUJĄCE SPOTKANIA  

I UROCZYSTOŚCI:  

 

08 .11.2024 r. - Przewodniczący Rady Krystian Bielecki uczestniczył w spotkaniu 

z seniorami Domu Dziennego Senior+ z okazji Dnia Seniora i 106 rocznicy 

odzyskania przez Polskę Niepodległości; 

11 .11.2024 r. - Przewodniczący Rady uczestniczył w akademii z okazji obchodów Święta 

Niepodległości 11 listopada; 

15 .11.2024 r. - Wiceprzewodnicząca Rady Anna Wyczachowska uczestniczyła 

w pasowanie na przedszkolaka w Wędrzynie; 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Sulęcinie  

Krystian Bielecki 

     (podpisano certyfikowanym podpisem elektronicznym) 
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